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PÄEVAKORD:  3. klassi piirnormi tõstmine 26le õpilasele 

 

ETTEKANDED:  

Joel Pulk annab info õpetajaga vestluse põhjal 

● Tiina Põder on nõus jätkama 3. klassi 26 õpilasega ja ei soovita klassi poolitamist. 

● Õpilased on positiivsed ja õpihimulised  

● Õpilased on kokku kasvanud ja nende lahutamine oleks valuline 

● Inglise keeles ja  matemaatikas on temporühmad (klass on pooleks) 

 

Eva Kruuse küsimused:  

● Kas on varem olnud probleeme, sest õpetaja on ülekoormatud? 

● Kuidas jaguneb õpetaja tähelepanu? 

● Kas tervisekaitse nõuded on täidetud? (Kas kõik õpilased näevad tahvlile ja kas 

klassi suurus vastab ruutmeetrite arvule õpilase kohta? 

● Kui klass ei lähe lahku praegu, kas siis läheb lahku järgmises klassis või õpilaste 

lisandudes poole aasta pealt?  

● Kas järgmine aasta on 3.klassil kaks klassijuhatajat? 

 

Joel Pulk:  

● Õpetaja teeb tihedalt koostööd sotsiaalpedagoogi Anett Mölder´iga. 

● Kindlasti peab üle vaatama ruumide vastavuse terviseameti nõuetele. 

● Juhul, kui klassi tuleb aasta keskel uusi õpilasi juurde, siis tuleb hoolekogu uuesti 

kokku kutsuda, et teemat uuesti arutada. Klassi parimal juhul poole aasta pealt ei 

poolitaks. 

● Klassist lahkub ukrainlanna, kuid juurde tuleb üks noormees Tallinnast. 

 

Abigail Kumel: 

● Ei ole mõtet veel muretseda järgmise aasta pärast. Püüame hoida klassi koos nii 

kaua kui võimalik ja poole aasta pealt ei ole mõistlik klassi poolitada. Sellisel juhul 

on mõistlik otsida teisi lahendusi, klassi ühtsuse säilimiseks.  

● See, mis saab järgmisel aastal on ka direktori otsustada, las ta elab meie maja töösse 

kõigepealt sisse.  

    



LISATEEMAD:  

● Joel Pulk informeeris hoolekogu, et Kermo Figol ja Karolin Figol ei jätka 

hoolekogus ja nende asemele on vaja valida uued liikmed.  

● Eva  Kruuse küsis, kuidas uus direktor on oma töösse sisse elanud?  

Joel Pulk vastab, et palju on olnud uut, kuid sellise tiimiga on võimalik 

suuri asju korda saata.  

● Kas meie koolis on kõik õpetajad olemas? 

Joel Pulk vastab, hetkel on kõik vajalikud õpetajad olemas ja olemasolevate 

õpetajatega katame kõik vajadused ära. Muutuseid on palju, sest palju uusi 

õpetajaid ja õpetaja Helen Ilves läks Pärnu Vanalinna kooli tööle. 

 

 

OTSUSTATI: Hoolekogu kiidab heaks 3.klassi piirnormi tõstmise juhul, kui klassi ruumid 

vastavad terviseameti nõuetele. Sellekohane info edastada ka hoolekogule.  
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Kermo Figol        Abigail Kumel 

koosoleku juhataja       protokollija 


